
Zápis č. 14 z jednání Finanční komise AS VŠE 

Datum a čas jednání:  20. května od 9:00  

Přítomni:  prof. Král, Mgr. Čapková, Ing. Mazouch, Ing. Stehlíková, Ing. Ševčíková, doc. 
Zelenka 

Omluveni:      PhDr. Váňa 

Host:      Ing. Tomáš Zouhar  

Jednání komise proběhlo elektronicky prostřednictvím aplikace MS TEAMS.  

Finanční komisi AS VŠE byly doručeny čtyři souhrnné materiály k projednání na zasedání AS VŠE 
dne 24. května 2021: 

1. Výroční zpráva o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2020,  
2. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2020, 
3. Výroční zpráva pracovišť Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2020 a  
4. Situační zpráva k rekonstrukci kolejí Jarov.  

 
Finanční komise na svém jednání projednala tyto materiály následujícím způsobem: členové finanční 
komise vždy požádali o úvodní slovo k jednotlivým materiálům kvestora VŠE Ing. Tomáše Zouhara;  
ten pak v návazné diskusi reagoval na náměty a otázky přítomných členů finanční komise. Do diskuse 
se zapojili všichni přítomní členové finanční komise.  
 
Po diskusi k jednotlivým materiálům proběhlo hlasování s následujícím závěrem, který byl 
jednomyslně schválen: 
 
Finanční komise AS VŠE v Praze schvaluje  

Výroční zprávu o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2020,  
Výroční zprávu o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2020, 
Výroční zprávu pracovišť Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2020 a  
Situační zprávu k rekonstrukci kolejí Jarov. 
 
Zároveň finanční komise doporučuje tento závěr přijmout i jednání AS VŠE. 

V rámci diskuse k jednotlivým bodům zazněly některé náměty, které lze zobecnit do doporučení: 

a) I když jednání komise konstatovalo, že materiály, které byly předmětem jednání, jsou připraveny 
nejen obsahově, ale i formálně na vysoké úrovni, přesto obsahují několik překlepů, které by bylo 
vhodné odstranit ve finálních verzích. 

b) V rámci diskuse k výročním zprávám pracovišť byla relativně obsáhle diskutována problematika 
budoucnosti rekreačních zařízení Vysoké školy ekonomické v Praze. V této souvislosti zazněl námět 
Ing. Mazoucha, který – i jménem několika dalších pokračujících členů Akademického senátu VŠE – 
nabídl pomoc při práci na realizaci ekonomických opatření, která bude nutné realizovat v případě, že 
tato zařízení budou dále provozována jako rekreační zařízení školy.      

Jednání bylo ukončeno 20. května 2021 v 10:15 hodin. 

Praha 20. května 2021   

Zapsal: Bohumil Král, předseda Finanční komise AS VŠE 


